
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen
Datum 01-02-2023
Tijd 19:30 - 21:06 uur
Locatie Raadzaal
Voorzitter de heer S. Backus
Voorzitter SV S. Backus
Leden commissie 
sociaal

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
PAL:        

T. Knubben, C. Petit, D. Voermans
J. Custers, H. Meewis, G. Teeuwen
P. van Melick, vacature
L. Schouten, J. van den Kerkhof
J. van der Stappen

Afwezigheid / 
vervanging

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
PAL:        

J. Raemakers vervangt de heer Schouten

Aanwezige 
portefeuillehouders

D. Schmalschläger, H. van Helden
Mw. Wijers heeft zich afgemeld.

Aanwezige overige 
raadsleden / 
commissieleden

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
PAL:        

L. Linssen, D. Petit

Ambtelijke 
ondersteuning

S. van Ham, C. Geraads, M. Timmermans, I. 
Kuijpers, E. Barentsen, R. Brink, E. Lucassen en H. 
Geraedts

Deelname derden K. Joosten, Directeur RUD LN en N. Heerings, RUD LN
Insprekers geen
Publieke tribune -- personen
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter de heer Backus opent de vergadering, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigen en de vervanging, zoals 
hierboven is aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De fractie D66 verzoekt om intrekking van agendapunt 8.a.1 over het 
jaarverslag van het Pbo van M5. (zie punt 8.a.1)
De agenda wordt verder conform voorliggend concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De besluitenlijst van de vergadering van 30 november 2022 wordt conform 
vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Er is niemand gemeld voor het spreekrecht.

5 Presentatie en thema's
5.a Presentatie directeur RUD Limburg Noord



De heer Joosten, directeur van de RUD Limburg Noord geeft een presentatie 
over de organisatie en de werkzaamheden van de RUD. De presentatie is bij 
de stukken gevoegd. De heer Joosten wordt vergezeld door Mw. Heerings.
De heer Raemakers wil weten of het mogelijk is om taken waaraan de 
gemeente door personeelsgebrek niet aan toe komt opgepakt kunnen 
worden door de RUD, indien de gemeente meer gaat afnemen dan alleen de 
basistaken.
Antw: de RUD is een netwerkorganisatie en niet te zien als een 
uitzendbureau.
De heer Raemakers vraagt naar de voordelen van het zijn van een 
netwerkorganisatie.
Antw: Met name de verbondenheid met de eigen organisatie, omdat 
iedereen in gemeentelijke dienst blijft is een groot voordeel.
De heer van der Stappen vraagt waarom de lasten voordelig zijn voor 
bedrijven die gecontroleerd worden.
Antw: er is maar een bezoek nodig en niet telkens meer bezoeken door 
verschillende instanties.
De heer van der Stappen vraagt wat de RUD doet aan 
ondermijning/integriteit.
Antw:  De gemeente is in de lead bij deze onderwerpen. Bij het probleem 
van de mestboekhouding wordt samengewerkt met de NVWA.
De heer Voermans vraagt naar casussen in Leudal.
Antw: In het filmpje, waarvan de link binnenkort wordt toegezonden aan de 
commissieleden is een ambtenaar van Leudal aan het woord die hierop 
ingaat.
De heer Voermans vraagt of de RUD bij vergunningverlening door de 
provincie, zoals bijvoorbeeld bij Zevenellen niet in een conflicterende 
situatie komt.
Antw: In deze gevallen is RUD Zuid-Limburg aan zet.
Mw. Teeuwen vraagt naar de personele inzet van gemeenten, is die altijd 
volgens afspraak.
Antw: Er is soms nog wat onduidelijkheid over de exacte taken die alle 
gemeenten moeten doen, maar er wordt landelijk gewerkt aan scherpere 
normen, met meer duidelijkheid voor de gevraagde inzet.
De heer van Melick vraagt naar de aansturing.
Antw: Het nadeel van het zijn van een netwerkorganisatie is dat er een 
splitsing is. Voor de directeur is het uitvoeringsprogramma de basis voor de 
aansturing. Er is wel monitoring, maar de aansturing moet strakker.

6 Raadsvoorstellen
6.a Integraal veiligheidsplan 2023-2026 Weert-Nederweert-Leudal

De heer Meewis vraagt of er nog ruimte is voor andere taken, als de focus 
op de in het plan genoemde zaken is gericht.
Antw: Het is altijd mogelijk om de reguliere taken zoals snelheidcontroles 
uit te voeren indien hier aanleiding toe is.
De heer Raemakers vraagt naar de capaciteit voor cybercrime.
Antw: er is met name aandacht voor de preventiekant. De politie heeft 
speciale teams voor de repressieve zaken.
De heer Raemakers vraagt naar de hoeveelheid fte's, Is dit voldoende om 
alle taken uit te voeren.
Antw: Er is na onderzoek gebleken dat de politie in deze regio 
onderbemenst is, maar er is een vierjarenplan dat hierin een oplossing moet 
bieden, door overheveling van mensen vanuit de regio Zuid naar deze regio.
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 14 februari 2023 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.



6.b Wijziging Algemene Verordening
De heer van de Kerkhof vraagt naar (alcohol)proeverijen en de handhaving 
hiervan.
Antw: we hebben nu de proeverijen opgenomen in de Algemene 
verordening om handhaving mogelijk te maken.
De heer van de Kerkhof vraagt naar het carbidschieten en het tijdstip dat dit 
mogelijk maakt. Dit is in de avonduren, en dan wordt geen carbid 
geschoten. Dit gebeurt altijd bij daglicht. 
Antw: Dit tijdstip is zo opgenomen in overeenstemming met het tijdstip dat 
vuurwerk is toegestaan, maar kan middels amendement worden gewijzigd 
als het tijdstip van toestaan in de daglichtsituatie logischer is.
De heer van de Kerkhof vraagt naar de mogelijkheden om de gokreclames 
op de abri's te verbieden.
Antw: dit zal schriftelijk worden beantwoord.
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel 
in de raadsvergadering van 14 februari 2023 te bespreken.

6.c Voorstel tot benoeming lid werkgeverscommissie gemeenteraad
De heer Voermans is de enige kandidaat die door zijn fractie is aangedragen 
om de opengevallen vacature op te vullen.
De commissie adviseert de gemeenteraad om in de vergadering van 14 
februari 20223  de heer Voermans per acclamatie te benoemen tot lid van 
de werkgeverscommissie.

6.d Treasurystatuut
In de raadsvergadering van 13 december 2023 heeft dit voorstel niet tot 
besluitvorming geleid, vanwege onduidelijkheid over artikel 10 van het 
statuut. Het college heeft thans de eisen voor het aangaan van leningen wat 
aangepast. De risico-opslag van 1% wordt niet als te laag geschat. Het is 
immers de bedoeling om hulp te bieden aan instanties.
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 14 februari 2023 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.

6.e Voorstel tot instelling auditcomité
De vragen die gesteld worden gaan over de verhouding met de commissie 
bestuur en middelen, en over de beslotenheid.
Antw: het auditcomité is bedoeld ter verdieping en ter voorbereiding op de 
commissie bestuur en middelen. Op dat punt is er dus geen sprake van 
dubbeling van taken of van het buiten spel zetten van de commissie.
De beslotenheid is er om een goede inhoudelijk apolitieke gedachtewisseling 
mogelijk te maken. Het is niet zo dat de leden niet mogen terugkoppelen 
naar hun fractie. Daarnaast komt de weerslag van het besprokene ook weer 
terug in de commissie en raad.
Verder wordt de vraag gesteld of het mogelijk is het lidmaatschap van het 
auditcomité ook open te stellen voor commissieleden niet zijnde raadslid.
Antw: Hiervoor is gekozen omdat raadsleden vaak een langere "levensduur" 
hebben. Maar de wethouder heeft geen moeite met het openstellen van het 
lidmaatschap voor commissieleden, indien dit wordt gewenst. Een 
amendement daartoe wordt afgewacht. Wel is het de bedoeling om slechts 
één persoon per fractie af te vaardigen.
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel 
in de raadsvergadering van 14 februari 2023 te bespreken.

6.f Vaststellen Financiële verordeningen
Mw. Teeuwen vraagt naar aanleiding van het verdiepingsonderzoek van de 
Provincie waarom er zo weinig is opgenomen in de verordening ten aanzien 
van paragrafen.
Antw: Er is uitgegaan van de huidige verordening, met beperkte 



wijzigingen. Meer en grotere wijzigingen is iets dat besproken kan worden in 
het auditcomité.
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 14 februari 2023 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
8.a Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking

Er zijn geen stukken doorgestuurd ter bespreking voor deze vergadering.
8.b Aan de commissie gerichte stukken ter kennisname
8.b.1 E-mail BsGW met bestuursrapportage 3e kwartaal 2022

De rapportage wordt voor kennisgeving aangenomen.
8.b.2 Nieuwsbrief #5 december 2022. over actuele ontwikkelingen en 

informatie over  bedrijfsvoering, organisatie, dienstverlening
De nieuwsbrief wordt voor kennisgeving aangenomen.

9 Voorraadplanning Raadsvoorstellen
De voorraadplanning wordt voor kennisgeving aangenomen.

10 Mededelingen en Rondvraag
Mw. Petit vraagt naar de ontvangstmogelijkheid van ML5 op de televisie. Is 
die ontvangst voor iedereen mogelijk.
Deze vraag zal schriftelijk worden beantwoord.
De heer Raemakers vraagt naar de openstaande vacatures.
Mw.Schmalschläger antwoordt dat het nog steeds lastig is om sommige 
vacatures ingevuld te krijgen. Het is overigens een landelijk probleem.

11 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor de geleverde 
inbreng om 21:06 uur.


